
 

Protokoll styrelsemöte 

Hemma hos Gustaf, 2017-05-23 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat. 

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Erik Edwardson. Protokollet justeras av nästa 

styrelsemöte. 

3. Närvarande 

Närvarande: Erik Edwardson, Inger Nilsson, Gustaf Segerhammar, Emma 

Wennerholm. 

4. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

5. Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll justerades. 

6. Sjukvårdspolitiskt material 

Emma informerade om att regiongruppen tagit fram sjukvårdspolitiskt material. 

Emma tar med hem från expeditionen. 

7. Polistillstånd aktiviteter 2017 

Vi söker inga polistillstånd för torgmöten etc under 2017. Däremot ska vi söka 

polistillstånd för torgmöten etc under 2018. Vi diskuterar utåtriktat arbete 

(Vänsterpartiets medborgardialog, flygbladsutdelning etc) på styrelsemötet den 

20/6. 

8. Valåret 2018 

Vi diskuterar valåret (aktiviteter, valplattform etc) på styrelsemötet den 22/8. 

9. Vänsterdagarna 

Vi beslutade att partiföreningen betalar avgifter för alla i styrelsen som vill åka 

på Vänsterdagarna. Gustaf mailar ut information (faktureringsadress etc) till alla 

i styrelsen. 

10. Avstämning av verksamhetsplanen 

Vi diskuterar verksamhetsplanen på styrelsemötet den 20/6. Gustaf mailar ut 

verksamhetsplanen till alla i styrelsen. Den finns utlagd på styrelsesidan på 

hemsidan. 



 

11. Frågan kring placering av Bruksskolan och Kullagymnasiet 

Vi är negativa till en flytt av Bruksskolan. Alla i styrelsen får i uppdrag att 

samla argument som vi kan använda i insändare och flygblad. 

12. Rapport kring partistöd 

Emma, Gustaf, Ingrid och Mikael har hållit möte. Redovisningen ska skickas in 

till kommunen fredag 26/5. Sista inlämningsdag är den 30/6. 

13. Budget 2017 

Gustaf och Mikael har gjort en budget för partiföreningen för 2017. Budgeten 

ska godkännas på ett kommande styrelsemöte. Nästa år ska en budget antas på 

årsmötet. 

14. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

15. Mötets avslutande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet,    

 

 

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras 

 

 

 

________________________ 

 


